
Foreningens beretning for året 2015 

 

Året har ikke budt på de helt store udfordringer for bestyrelsen, mere end det plejer. 

De ting som har været oppe og vende på vores bestyrelsesmøder er: 

Vedligeholdelse af vores grønne arealer 

 Snerydning 

Lygtepæle uden lys 

Hække som ikke har stået mål med vores vedtægter ud mod vores fællesarealer 

Møder med kildebrøndegård grundejerforening og Midt- og Vestsjællands politi. 

Vi har været i kontakt med de husejere, hvor deres hække har været alt for høje og gået langt ud forbi 

vejskilte og lygtepæle. Der er kommet en aftale i land med samtlige husejere, om at få det bragt i orden, og 

vi vil løbende følge op, hvis tingene ikke bliver overholdt.   

Vi har også skiftet entreprenør på vores snerydning / vinter vedligeholdelse. I dag har vi lavet en aftale med 

PV Greve. Vi skiftede over til PV Greve i samarbejde med Kildebrøndegård, udgiften til vores snerydning er 

den samme. Vi mente at PV Greve måske kunne lever et bedre produkt, hurtig udrykning, da de bor i vort 

lokale område. I løbet af foråret har vi et evalueringsmøde med Kildebrøndegård og  PV Greve, grundet at 

vi ikke har været helt tilfredse.  Vores aftale på vedligeholdelse af vores grønne arealer er stadig Jan Nielsen 

/ Bjarne Friis    

Vi har fået omlagt nogle fliser på Skolestien som går langs Birkelyparken, det var nødvendigt da fliserne 

havde forskubbet sig flere cm.  

Her i 2016 blev vi inviteret til et møde af Midt- og Vestsjællands politi sammen med andre 

grundejerforeninger – boligselskaber samt Greve Kommune, fordi indbrudsraten er steget meget voldsomt 

i vores område, her i starten af det nye år. Mødet handlede om, hvordan vi i samarbejde med politiet 

kunne dæmme op for disse indbrud. Derfor har vi også et punkt på vores generalforsamling omkring dette. 

Igen i år har vi haft et pænt overskud på vores regnskab på 22.580,99 kr.  Derfor kan vi heller ikke forestille 

os, at der er behov for kontingent forhøjelse i de kommende år.    

 

Bestyrelsen vil gerne opfordre til at man møder op til vores generalforsamling, fordi 

vi gerne vil have jeres mening på de punkter som bestyrelsen har på dagsorden.   

Brug gerne vores hjemmeside WWW.BIRKELYPARKEN.DK  

 

Med venlig hilsen  

Formand Tom Vodstrup.   


